
MARTA KIŠ:  

- Dobar dan!  

Pozdrav predsjedniče Skupštine, pozdrav gradonačelniku, dogradonačelnicima i 

kolegama zastupnicima i svima iz ureda i ostalima koji su prisutni.  

Ja bih zapravo htjela iz područja kulture pitati zapravo novu pomoćnicu pročelnice, 

pročelnice za kulturu jer je pitanje usmjereno u područje djelovanja njihovo, a radi se o kinu 

Europi koje znamo kako je nestalo s ovo malo mape kina koja ne puštaju komercijalne 

filmove pa me zanima s obzirom da  smo u zadnje vrijeme čitali, mi koji pratimo različite 

neke vijesti vezano uz obnovu a onda i mogućnosti financiranja toga i ostalo, pa ja bih voljela 

zapravo znati koja je trenutna situacija, koja nam je perspektiva i kad ćemo tamo moć gledati 

neke dobre i kvalitetne filmove koji nisu u multipleks varijanti. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. S obzirom da nam je pročelnica odsutna pomoćnica će odgovoriti. 

Izvolite.  

 

UPADICA: - Zamjenica.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zamjenica, pardon. Zamjenica.  

 

NIKOLINA RADIĆ ŠTIVIĆ:  

- Dobar dan, lijep pozdrav gospodine predsjedniče, zastupnice zastupnici, gospodine 

gradonačelniče sa zamjenicom i zamjenikom, drage kolege i kolegice,  

evo danas ovako prvi put sam s vama.  

Što se tiče kina Europa važno je reći da ovi što ste spomenuli medijski naslovi i slično, 

možda su oni, možda pisani u ranijim nekim datumima, objavljeni s nekim malim pomakom. 

Važno je reći da cijelu ovu godinu sukladno našem planu radimo zaista na kinu Europa onako 

kako smo i planirali. Znate i sami, nije potrebno možda dodatno ponavljati ali samo u jednoj 

kratkoj rečenici, kada se radi o tako zahtjevnim prostorima, a prostor je kao što znate 

zaštićeno kulturno dobro ono mora onda u tom svom našem postupanju s njim odgovarati i 

Zakonu o zaštiti kulturnih dobara a isto tako mora odgovarat današnjim uvjetima, sigurnosti i 

svemu onom što današnje vrijeme nakon potresa od nas zahtijeva. Naravno i naš odnos prema 

prostoru a isto tako i zakonska regulativa.  

Evo baš jučer, tako da je ovo pitanje u pravo vrijeme došlo, završili smo taj dodatni 

stručni elaborat koji je bio potreban kako bi nam dao definitivan prijedlog dugoročnih mjera 

za kino Europa. Znate i sami da su sredstva u ovoj godini osigurana što na stavci Grada 

Zagreba, što iz našeg proračuna na stavci samog kina. Samo kino je dobilo i sufinanciranje za 

onaj dio koji se odnosi na opremu putem svojih programa od Ministarstva kulture a sve ono 

što nam slijedi, dakle od sutra je zaista da sukladno i našem planu do kraja ove godine 

napravimo sve kako bi kino bilo sigurno, kako bi bilo funkcionalno a njegova kompletna 

obnova, ono čemu zaista težimo je nešto što bi se moglo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

staviti u neku drugu fazu. Hvala lijepa.  

 


